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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani
a Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014 . (VI . 6.) Korm. rendelet 90 . §
11 . pontja szerinti feladatkörében eljáró Varga Mihály Nemzetgazdasági Minisztériumot
vezető miniszterhez ,

„Mennyien és kik igényelték eddig a CSOK-ot?!”
címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A hírek szerint a hitelkérelmez ők többsége egyel őre a használt lakások megvételéhez
igényli a CSOK-ot, ami azt is jelenti, hogy hiába az új lakásokra vonatkozó több 10 milliós
ígéret, ha nincs mib ő l nekifutni a vásárlásának.
Ma bejelentette a kormány, hogy bővítik a jogosultak körét, amivel újabb családoknak
segíthetnek talán, remélhető leg .
A legfőbb probléma, hogy a saját tulajdonszerzést ösztönz ő támogatási rendszer els ősorban
azokon segít, aki talán a piaci konstrukciók révén is megfelel ő hitelhez jutnának .
Ugyanakkor a szegényebb családokat mindez akár súlyos eladósodásba is döntheti .
Miközben a kormány több mint másfél éve megszüntette a lakásfenntartási támogatást ,
továbbá semmilyen valódi bérlakás-programot nem dolgozott ki és semmilyen szociáli s
bérlakás-konstrukciót nem vezetett be. Példát vehetnének a szegedi polgármester
kezdeményezésrő l . Szegeden ugyanis nagyszabású bérlakás-felújítási programot indított a
szegedi önkormányzat, íiresen álló lakásokat újítanak fel, hogy azokat pályázat útján
szociálisan rászoruló csal ádoknak adják ki .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :
1. Mennyien nyújtottak be 2016 . augusztus 31-ig a CSOK keretén belül új lakás

vásárlása után igényelhet ő támogatás iránti kérelmet? Közülük mennyien
kapták meg a 'támogatást (mennyi kérelmet fogadtak be)? Ez mekkor a
támogatási össz.get jelent? Mekkora hitelösszeget vettek fel ezekhez a
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családok? A szerződéskötéssel rendelkező családok közül mennyi volt az egy- ,
két illetve három vagy több gyermekes igénylő? Mennyi gyermeket vállaltak a
különböző gyerekszámú családok? Milyen jövedelmi helyzet űek a szerződő
családok?

2. Mennyien nyújtottak be 2016. augusztus 31-ig a CSOK keretén belül
használtlakás után igényelhető támogatás iránti kérelmet? Közülük mennyie n
kapták meg a támogatást (mennyi kérelmet fogadtak be)? Ez mekkor a
támogatási összeget jelent? Mekkora hitelösszeget vettek fel ezekhez a
családok? A szerződéskötéssel rendelkező családok közül mennyi volt az egy- ,
két illetve három vagy több gyermekes igényl ő? Mennyi gyermeket vállaltak a
különböző gyerekszámú családok? Milyen jövedelmi helyzet űek a szerződő
családok?

3. Mennyien nyújtottak be 2016. augusztus 31-ig a CSOK keretén belül
lakásbővítés után igényelhető támogatás iránti kérelmet? Közülük mennyie n
kapták meg a támogatást (mennyi kérelmet fogadtak be)? Ez mekkora
támogatási összeget jelent? Mekkora hitelösszeget vettek fel ezekhez a
családok? A szerződéskötéssel rendelkező családok közül mennyi volt az egy- ,
két illetve három vagy több gyermekes igénylő? Mennyi gyermeket vállaltak a
különböző gyerekszámú családok? Milyen jövedelmi helyzetűek a szerződő
családok?

4. Mennyien nyújtottak be 2016. augusztus 31-ig a CSOK keretén belü l
lakásépítés után igényelhető támogatás iránti kérelmet? Közülük mennyie n
kapták meg a támogatást (mennyi kérelmet fogadtak be)? Ez mekkora
támogatási összeget jelent? Mekkora hitelösszeget vettek fel ezekhez a
családok? A szerződéskötéssel rendelkező családok közül mennyi volt az egy- ,
két illetve három vagy több gyermekes igényl ő ? Mennyi gyermeket vállaltak a
különböző gyerekszámú családok? Milyen jövedelmi helyzetűek a szerződő
családok?

5. Miért nem foglalkozik a kormány azokkal a családokkal is, akikne k
lakásfenntartási gondjaik vannak? Miért nem vezetik be újra a szociáli s
alapon nyújtott lakásfenntartási támogatás rendszerét, amely közel félmilli ó
családot segített a korábbi években ?

6. Dolgozik-e a kormány olyan bérlakás-programon, amely a fiatalok,
pályakezdők illetve a szociálisan hátrányos helyzet ű családok lakhatását
segítené?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2016 . szeptember 7.

Bangóné Borbély Ildki
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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